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PROTOKÓŁ NR XXXII / 21 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 29 kwietnia 2021 roku 
 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Powiatu 

Barbary Laskowskiej. Początek obrad – godzina 12.05.    

 

Radni obecni: 

 

Dariusz Bednarz, Tadeusz Czop, Gabriel Dors, Stanisław Dąbrowa, Karol Hadrych, 

Jarosław Kleszczewski, Barbara Kozioł, Barbara Laskowska, Małgorzata Machura, 

Izabela Maciążek-Mazur, Teresa Mucha-Popiel, Grzegorz Piłka, Bogusław Piotrowski, 

Mariusz Piotrowski, Dorota Pytlik, Paweł Sokół, Andrzej Wilk, Marcin Wojciechowski, 

Krzysztof Wrona. 

 

Radni nieobecni: 

 

Andrzej Danecki, Leszek Kalaga, Maria Milejska, Zbigniew Rok. 

 

 

Ad.1.)  

 

Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska. Na wstępie 

poinformowała, że ze względu na obecną sytuację epidemiologiczną  związaną z pandemią 

COVID-19 sesja odbywać się będzie w trybie zdalnym. Transmisja online z obrad sesji jest 

dostępna pod adresem: powiatzawiercie.sesja.pl oraz na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu i w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Powitała radnych i Zarząd Powiatu ze Starostą Gabrielem Dorsem oraz przedstawicieli 

Starostwa i przedstawicieli powiatowych jednostek organizacyjnych uczestniczących  

w obradach sesji w sposób zdalny oraz wszystkich oglądających dzisiejsze posiedzenie za 

pośrednictwem Internetu.    

 

W celu sprawdzenia prawomocności posiedzenia radni ustnie potwierdzili swoje uczestnictwo 

w sesji po odczytaniu nazwisk w kolejności alfabetycznej przez Przewodniczącą Rady 

Powiatu, która na tej podstawie stwierdziła dostateczną liczbę radnych do podejmowania 

prawomocnych uchwał, a tym samym prawomocność XXXII sesji Rady Powiatu 

Zawierciańskiego. 
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Ad.2.) 

 

Wobec braku uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska 

stwierdziła, że sesja odbywać się będzie zgodnie z porządkiem obrad przekazanym  

w materiałach sesyjnych, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXI/21 z dnia 25 marca 2021 roku.   

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanu bezpieczeństwa publicznego  

i pożarowego na terenie powiatu zawierciańskiego w 2020 roku. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego 

powiatu zawierciańskiego za 2020 rok.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie informacji o realizacji zadań związanych 

z zarządzaniem kryzysowym w powiecie zawierciańskim w 2020 roku.      

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 rok.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2021 - 2025.   

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na nieruchomości będącej  

w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 3 lat.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej znajdującej się w powiatowym zasobie nieruchomości.   

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Powiatu Zawierciańskiego na lata 2021 – 2026.   

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu.   

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na nieruchomości będącej  

w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 3 lat.   

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy 

zarządzania drogą powiatową polegającego na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie 

koniecznym do realizacji zadania polegającego na uzupełnieniu drogi powiatowej nr 

1734S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy 1 Maja w Rokitnie Szlacheckim.   

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy 

zarządzania drogą powiatową polegającego na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie 

koniecznym do realizacji zadania polegającego na uzupełnieniu drogi powiatowej nr 1717 

S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy w Chruszczobrodzie-Piaski.   

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy 

zarządzania drogą powiatową polegającego na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie 

koniecznym do realizacji zadania polegającego na uzupełnieniu drogi powiatowej nr 1717 

S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy Adama Mickiewicza w Chruszczobrodzie  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy 

zarządzania drogą powiatową polegającego na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie 

koniecznym do realizacji zadania polegającego na uzupełnieniu drogi powiatowej nr 1733 

S o ciąg pieszy biegnący na odcinku od ul. Grabowskiej w Niegowoniczkach do ul. 

Szkolnej w Grabowej.  
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19. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przekazany radnym w wersji elektronicznej. Wobec brak 

uwag do protokołu ze strony radnych protokół Nr XXXI/21 z dnia 25 marca 2021 roku został 

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 14 głosach „za”. 

 

 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Starosta Gabriel Dors. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 6 posiedzeń Zarządu Powiatu w dniach: 

25 marca, 30 marca, 6 kwietnia, 14 kwietnia, 21 kwietnia, i 27 kwietnia br. zajmując się m.in. 

następującymi sprawami: 

 

➢ podjął uchwały w sprawach:  

– planu finansowego wydatków finansowanych środkami z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID - 19, zgromadzonych na wydzielonym rachunku dochodów; 

– zmiany uchwały Nr 142/864/20 Zarządu Powiatu z dnia 13 listopada 2020 roku  

w sprawie uchwalenia planu finansowego wydatków do środków otrzymanych  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, zgromadzonych na wydzielonym 

rachunku dochodów; 

– uchylenia Uchwały Nr 163/1006/21 Zarządu Powiatu z dnia 9 marca 2021roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia lokalu użytkowego 

usytuowanego na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu; 

– powołania przedstawicieli Zarządu Powiatu Zawierciańskiego do składu komisji 

inwentaryzacyjnej; 

– przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Poradni Psychologiczno- 

– Pedagogicznej w Zawierciu Bożennie Borowik; 

– powołania komisji konkursowych do oceny ofert złożonych w otwartych konkursach 

ofert na realizację zadań publicznych powiatu zawierciańskiego w trybie ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 roku; 

– sprawozdania z wykonania budżetu powiatu zawierciańskiego za 2020 rok; 

– zmiany Uchwały Nr 164/1172/17 Zarządu Powiatu z dnia 29  listopada 2017 roku  

w sprawie realizacji programu kompleksowego wsparcia rodzin „Za życiem”  

w zakresie zapewnienia realizacji zadań wiodącego ośrodka koordynacyjno – 

rehabilitacyjno – opiekuńczego na obszarze powiatu zawierciańskiego; 

– zmian w budżecie powiatu na 2021 rok; 
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– przeprowadzenia konsultacji społecznych w przedmiocie projektu „Powiatowego 

Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 

2021 – 2026”; 

– przeprowadzenia konsultacji społecznych w przedmiocie projektu Programu Działań 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji zawodowej i zatrudnienia 

na lata 2021 – 2026 „Osoba niepełnosprawna partnerem na lokalnym rynku pracy”;  

– udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zawierciu do przygotowania, podpisania i złożenia wniosku  

o przyznanie grantu w Konkursie Grantowym w ramach projektu „Pilotażowe 

wdrożenie modelu Specjalistycznych Centrów Wspierających Edukację Włączającą”. 

– udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zawierciu do podpisania Listu Intencyjnego z Organem 

Prowadzącym szkoły/przedszkola ogólnodostępne objęte wsparciem w ramach 

wniosku złożonego w Konkursie Grantowym w ramach projektu „Pilotażowe 

wdrożenie modelu Specjalistycznych Centrów Wspierających Edukację Włączającą”; 

– zmian w planie finansowym. 

  

➢ wyraził zgodę na: 

– udzielenie dotacji celowej na modernizację pomieszczeń przyszpitalnych, aby 

wyodrębnić je od budynku Szpitala w celu przeciwdziałania rozprzestrzeniania się 

COVID-19; 

– przesunięcie środków finansowych z rezerwy celowej na realizację zadań z zakresu 

zarzadzania kryzysowego z przeznaczeniem na wyposażenie Punktu Szczepień 

Masowych i jego funkcjonowanie; 

– przyjęcie do realizacji zadania pn.: „Przebudowa przejścia dla pieszych na drodze 

powiatowej nr 1726 S przy skrzyżowaniu ulicy Piłsudskiego z  ulicą Moniuszki i ulicą 

Parkową w Zawierciu” przy współfinansowaniu ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach 

dla pieszych;   

– wydzielenie samodzielnych lokali z nieruchomości będącej własnością Powiatu 

Zawierciańskiego, położonej w Górze Włodowskiej, oddany trwały zarząd na rzecz 

Ośrodka Pomocy Dziecku i Rodzinie.  

  

➢ zapoznał się z raportem z wykonania czynności dochodzenia należności mających 

charakter cywilnoprawny za okres od 1 stycznia 2020 roku do 31 grudnia 2020 roku. 

 

➢ przyjął informacje: 

– o zmianie logo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zawierciu; 

– decyzję dotyczącą uaktualnienia projektu budowy windy zewnętrznej dla budynku 

Starostwa Powiatowego w Zawierciu; 

– o wykonaniu budżetu powiatu zawierciańskiego za okres od początku roku do dnia 31 

marca 2021 roku. 

 

Ponadto poinformował, że w dniu 27 kwietnia br. odbyła się uroczystość przekazania 

dowództwa klas mundurowych w Zespole Szkół im. prof. Romana Gostkowskiego w Łazach. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych. 
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Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Korzystając z okazji chciałem wyjaśnić pewną sprawę  która była poruszana na Komisji 

Edukacji, związaną z punktem szczepień powszechnych. Punkt szczepień powszechnych,  

którego podmiotem tworzącym jest powiat zawierciański, natomiast podmiotem 

obsługującym jest szpital, został utworzony na hali gimnastycznej przy I Liceum im. Stefana 

Żeromskiego w Zawierciu.  Ta hala gimnastyczna posiada 3 osobne wejścia i te wejścia nie 

kolidują, nie muszą one w żaden sposób skrzyżować się z uczniami, którzy będą w tym czasie 

zdawali egzamin maturalny. Dla nich zostanie wyznaczony parking przy boisku,  też aby 

pacjenci przychodzący na szczepienia i uczniowie i nauczyciele nie powodowali żadnego 

mieszania się jednych i drugich. Poza tym punkt de facto rusza od 4 maja, ale szczepienia 

zaczynamy dopiero 5 maja, a najwięcej uczniów możemy się spodziewać 4 maja, kiedy to 

będzie egzamin z języka polskiego. Przed podjęciem decyzji, gdzie rozpatrywaliśmy kilka 

lokalizacji, przed podjęciem decyzji pierwsze pytanie jakie padło, to było pytanie o matury. 

Nie, na hali gimnastycznej nigdy nie było przeprowadzanych matur. To jest pierwsza sprawa. 

Później czy w jakiś sposób mamy taką możliwość, aby uczniowie,  którzy ewentualnie 

powrócą do szkół, będą mogli, jeżeli takie zajęcia będą dopuszczone, korzystać, nie będą 

zakłócone zajęcia W-F. Oczywiście nie będą, ponieważ szkoła dysponuje drugą salą 

gimnastyczną, nie halą, a salą gimnastyczną. Jest to w zasadzie na Zawierciu, na terenie 

Zawiercia jedyny najbardziej bezpieczne punkt, w którym możemy taką akcję przeprowadzić. 

Mogę państwa poinformować, że w tygodniu, w którym rozpoczniemy te szczepienia, zostało 

nam zabukowanych 1200 szczepionek. Można się już zapisywać, mieszkańcy się mogą 

zapisywać i myślę, że piątego zacznie się cała akcja również na terenie Zawiercia. Jeszcze raz 

stanowczo podkreślam  że w żaden sposób nie ma możliwości takiej, aby uczniowie mieli 

mieć zakłócony jakikolwiek ten dzień, te dni, w których będą zdawać matury. Osobne 

wejścia, osobne wyjścia, nie ma możliwości i nie będzie możliwości również mieszania się 

ani pacjentów, ani uczniów po to, żeby nikt po tej szkole –  broń Boże –  nie chodził, wtedy 

kiedy uczniowie będą pisać ten ważny dla nich egzamin. Dziękuję za uwagę”. 

 

Dariusz Bednarz (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Dziękuję panu Staroście za wyjaśnienia nam problemów związanych z punktem szczepień 

powszechnych przy I Liceum. Pytanie było jednoznaczne, czy nie zostaną zakłócone matury. 

Dziękuję  że pan wyjaśnił  nam, że mamy pewność tego, że osoby, które będą w tym czasie 

zdawały maturę z języka polskiego, matematyki w trybie podstawowym i rozszerzonym, 

takiego zakłócenia nie będzie. Z tego się bardzo cieszymy, że pan Starosta to nam dzisiaj na 

tej sesji jeszcze raz wyjaśnił. Z z drugiej strony powiem wprost, jesteśmy zadowoleni, że ten 

punkt istnieje, ale też powiedzmy wprost dlaczego było takie pytanie. Przede wszystkim 

pytanie skierowane nie tylko ode mnie, ale od rodziców i uczniów. W związku z tym, że była 

taka niepewność, co organizacja tych szczepień spowoduje. Jesteśmy pewni dzisiaj, teraz, że 

ta hala została wykluczona, podkreślam wykluczona,  bo z tego, co ja pamiętam, to że nigdy 

nie były tam kiedykolwiek robione matury, przeprowadzane matury na hali gimnastycznej.  

Wiadomo że matury są przeprowadzane w budynku szkolnym. Z tego się bardzo cieszymy, że 

tego zakłócenia nie będzie, że parking został odizolowany od dostępności przede wszystkim 

osób zewnętrznych, a uczniowie, którzy przyjadą na matury swoimi samochodami, będą 

mogli korzystać z oddzielnego parkingu. Tak że serdecznie panu Staroście dziękuję za 

rozwiązanie tego problemu, który był nurtowany dla uczniów, tak samo dla rodziców 

Dziękuję najmocniej”.   
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Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

Panie radny dziękuję. Właśnie ja –  broń Boże –  ja nic nie sugerowałem,  że te pytania na 

Komisji byłe niestosowne. Nie, jak najbardziej były uzasadnione. Jedynie co mogę 

powiedzieć, to być może, że sposób, którym informowaliśmy o powstaniu takiego punktu,  

jednocześnie od razu nie zapewniliśmy mieszkańców, a w zasadzie rodziców tych uczniów  

i uczniów, którzy będą zdawać matury, żeby takich obaw nie powstało, bo wtedy, jeżeli 

informowaliśmy o powstaniu tego punktu i wtedy byśmy o to zadbali, to być może wszystkie 

wątpliwości byłyby rozwiane. Ja uważam, że to nie było problemem, tylko jakby nie 

dopatrzyliśmy, żeby zadbać o powiadomienie lokalnego społeczeństwa, lokalnych naszych 

mieszkańców. że to nie ma, nie będzie miało żadnego wpływu na zdawanie tych egzaminów 

Dziękuję”.  

 

Dariusz Bednarz (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Dziękuję panu Staroście. Ja uważam jedno, że ten punkt który powstał, bardzo się cieszymy, 

że on jest tym punktem. Rzeczywiście,  może taka mała doza nie informacji rodzica, ucznia, 

ale mogę dzisiaj powiedzieć że procedury, które są opracowane w I Liceum 

Ogólnokształcącym są dopracowane. Mam nadzieję, że nie będzie tam żadnego problemu, bo 

pani dyrektor naprawdę dopracowała te procedury wejścia, wyjścia uczniów do egzaminu, 

który się odbędzie w miesiącu maju, naprawdę profesjonalnie. Tak, że serdecznie dziękuję”. 

 

 

Ad.5.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała projekt uchwały 

omawianej w tym punkcie porządku obrad wraz z załączonymi materiałami został 

wprowadzony pod obrady Rady Powiatu w ramach wykonania Uchwały Nr  XXIX/296/20   

z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu pracy 

Rady Powiatu na 2021 rok. Przypomniała, że Rada Powiatu  corocznie podejmuje uchwałę  

w sprawie stanu bezpieczeństwa publicznego i pożarowego na terenie powiatu, analizując 

materiały przekazane przez Komendę Powiatową Policji oraz Komendę Powiatową 

Państwowej Straży Pożarnej. Oznajmiła, że informacje dotyczące roku 2020 zostaną 

omówione w trakcie sesji, ponieważ sprawy z zakresu bezpieczeństwa nie zostały przypisane 

do właściwości żadnej ze stałych Komisji funkcjonujących w Radzie.   

 

Komendant Powiatowy Policji w Zawierciu Jacek Kurdybelski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Jeżeli chodzi o ubiegły rok, to sprawozdanie i wszystkie dane, szczegóły, państwu 

przedstawiliśmy w naszym  opracowaniu. Ja chciałem powiedzieć, że ubiegły rok, poza tym, 

że działania policji były zdeterminowana w dużej części przez pandemię, realizowaliśmy 

szereg czynności związanych na poziomie policyjnym  związanych z przeciwdziałaniem  

rozprzestrzenianiu się pandemii.  Jeżeli chodzi stricte o stan bezpieczeństwa i porządku, on 

jest na zbliżonym poziomie do lat ubiegłych, jakby ta pandemia nam tutaj w żaden sposób 

wprost nie przełożyła się na stan bezpieczeństwa i porządku. Poziom przestępczości nawet się 

zmniejszył, trochę więcej było wypadków, trochę więcej nietrzeźwych kierujących 

spowodowało wypadki, ale nie były to jakieś duże liczby. Natomiast faktem jest, że my jako 

policja, z uwagi właśnie na zagrożenie pandemiczne, ograniczyliśmy te badania przesiewowe 
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nietrzeźwych kierujących, to miało wpływ. Poza tym w miarę możliwości realizowaliśmy 

wszystkie zadania, tak jak w latach ubiegłych, przy czym byliśmy obciążeni zadaniami 

związanymi z pandemią, kontrolą kwarantann, których zrealizowaliśmy ponad 20 000. 

Również byliśmy częściowo wyłączeni, bo w ubiegłym roku ponad 50 policjantów było 

chorych i na izolacjach, co jest naturalne w tych warunkach. Natomiast jeżeli chodzi o 

poziom, poziom zbliżony do poprzednich lat, praktycznie policja pracowała na swoim 

poziomie, zbliżonym i bezpieczeństwo było, tak jak mówię, na zbliżonym poziomie do lat 

poprzednich. Ja mam tyle. Myślę, że każdy, to miał ochotę, to przeanalizował dane i zapoznał 

się bliżej. Korzystając z okazji, jeżeli byłyby jakieś pytania, jeżeli ktoś by chciał, żeby coś 

uszczegółowić, to proszę bardzo”. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu Artur Łągiewka (treść 

wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„My również przekazaliśmy informację i materiały związane z analizą zagrożeń z naszej 

działalności za rok ubiegły. Chciałem tylko powiedzieć, że rzeczywiście ta pandemia  

i COVID, która była dla nas wszystkich tak naprawdę  dużą  uciążliwością, też zmusiła nas do 

przeorganizowania naszej pracy, naszego systemu pracy. Staraliśmy się to poukładać w ten 

sposób, żeby nasz system pracy w żaden sposób nie wpłynął na obniżenie bezpieczeństwa   

pożarowego na terenie powiatu w czasie realizacji naszych zadań statutowych, tak, że myślę, 

że z tego powodu z  naszej strony nikt nie ucierpiał. Oczywiście pewne zadania zostały w 

jakimś tam stopniu ograniczone, typu szkolenia, ewentualne kontakty, relacje z naszymi 

druhami, z którymi mocno współpracujemy i szkolimy. Natomiast myślę że jeżeli  się 

troszeczkę sytuacja rozluzuje, wszystko będziemy chcieli jak najszybciej nadrobić, żeby 

społeczeństwo w żaden sposób nie ucierpiało. Oczywiście COVID-19 to zupełnie nowa 

sytuacja. W roku ubiegłym zmusiła nas do przeorganizowania i do borykania się z nowymi 

zadaniami, które  niejako też  dodatkowo realizujemy. Tutaj pomoc w dystrybucji środków 

dezynfekcyjnych, maseczek, namioty pneumatyczne do tych pierwszych  punktów, które pod 

szpitalami powstawały, pomoc przy rozwożeniu żywności do osób, które są na 

kwarantannach czy izolacjach. Taką dużą nowością dla nas  również były izolowane 

zdarzenia medyczne. Ja tylko powiem pokrótce. Są to takie zdarzenia, do których w pierwszej 

fazie medykom jest trudno dotrzeć, oczywiście ze względu ich gro pracy, gro obowiązków 

swoich służbowych,  które w tym czasie  realizowali. Korzystając z okazji chylę czoła  

i dziękuję tym medykom, że naprawdę robią bardzo dużo  takiej roboty dla nas, dla 

społeczeństwa i w takich sytuacjach, gdzie brakowało tych karetek, to coraz częściej zastępy 

straży pożarnej, zarówno tej naszej z państwowej, jak i z OSP,  musiały być jak gdyby 

dysponowane w pierwszej kolejności, gdzie musieliśmy się stykać tak naprawdę z 

udzielaniem tej pomocy. Przeważnie my medykom towarzyszymy, a to strażacy właśnie 

musieli tej pierwszej pomocy udzielać. I tutaj chciałem też przypomnieć, powiedzieć w 

zasadzie, że coraz częściej i coraz więcej jest dysponowanych zespołów lotniczego pogotowia 

ratunkowego, coraz  mocniej są używane. Natomiast jeżeli chodzi o takie standardowe 

zagrożenia, sytuacja jest też  analogiczna, podobna do zdarzeń w ciągu roku, na poziomie  

około 2100. Pewna liczba zdarzeń oczywiście się zmniejszyła i pewnie to wynika z tego,  że 

ludzie przebywali w domach, bo mam tu na myśli pożary traw i  śmietników, rzeczywiście 

takie zdarzenia się zmniejszyły. Wypadki drogowe, tak jak już Komendant Policji powiedział, 

też są naszą bolączką, bo jest ich dużo. Tak jak kiedyś strażacy gasili głównie pożary,  tak na 

dzień dzisiejszy tych pożarów jest dużo mniej, na poziomie ok. 500, a dzisiaj większość , 

jakieś 70% to wypadki, chociaż nie wiem. Tak pokrótce to ja myślę, że tyle. Jeśli będą jakieś 

pytania, to odpowiem. Dziękuję bardzo”. 
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Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 337 / 21  

w sprawie stanu bezpieczeństwa publicznego i pożarowego na terenie powiatu 

zawierciańskiego w 2020 roku w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.   

 

  

Ad.6.) 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Dorota Pytlik poinformowała, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 kwietnia br. jednogłośnie, czyli przy 5 głosach 

„za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie oceny stanu bezpieczeństwa 

sanitarnego powiatu zawierciańskiego za 2020 rok. 

Informacja dotycząca bezpieczeństwa sanitarnego powiatu w roku ubiegłym, przygotowana 

przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zawierciu, zawiera szczegółowe 

informacje dotyczące m.in. sytuacji epidemiologicznej powiatu, stanu sanitarnego obiektów 

żywności i żywienia, jakości wody przeznaczonej do spożycia, stanu sanitarnego obiektów 

komunalnych i użyteczności publicznej, oceny obiektów nauczania i wychowania dzieci  

i młodzieży, warunków sanitarno–higienicznych środowiska pracy oraz działań w zakresie 

promocji zdrowia i komunikacji społecznej.  

Sytuacja epidemiologiczna panująca  w powiecie zawierciańskim od marca w 2020 roku była 

zdominowana epidemicznym występowaniem zachorowań na COVID-19. Pierwszy 

przypadek zachorowania na terenie powiatu zawierciańskiego odnotowano w marcu 

ubiegłego roku. Szczytowy okres zachorowań odnotowano w listopadzie, kiedy stwierdzono 

1986 zakażeń. Według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku w powiecie zawierciańskim 

odnotowano 3795 osób  z potwierdzonym zakażeniem wirusem SARS-CoV-2, zmarły 92 

osoby. Okres pandemii to okres wzmożonego wysiłku dla wszystkich pracowników inspekcji 

sanitarnej. Korzystając z obecności Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego  

w Zawierciu Eweliny Sergiel-Blaszczyk członkowie Komisji przekazali podziękowania dla 

wszystkich pracowników Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej  w Zawierciu  za 

dbałość o bezpieczeństwo  zdrowotne mieszkańców powiatu oraz ciężką pracę  

i zaangażowanie w walce z epidemią.    

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 338 / 21  

w sprawie oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie powiatu zawierciańskiego  

w 2020 roku w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 18 głosach „za”.   

 

 

Ad.7.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że informacje  

o realizacji zadań związanych z zarzadzaniem kryzysowy w powiecie zawierciańskim w 2020 

roku, przedstawione radnym zgodnie z planem pracy na 2021 rok, zostały opracowane przez 

Wydział Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego  

w Zawierciu.  
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Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu Krzysztof Szlachta (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Podstawą prawną do działalności w ramach zarządzania kryzysowego jest ustawa o 

zarządzaniu kryzysowym, to, co macie państwo już w pierwszym zdaniu, oraz –  co bardzo 

jest istotne –  Zarządzenie Nr 115/13 Starosty Zawierciańskiego dnia 15 listopada 2013 roku.  

Czemu o tym mówię, otóż  sprawa jest dość ewidentna. Od 8 lat dzięki pomocy i przy ścisłej 

współpracy z panem Komendantem PSP  udaje nam się zadania, które nakłada na nas ustawa, 

zrealizować wspólnie. Inną sytuacją byłaby sprawa, kiedy zatrudnialibyśmy własnych 

pracowników, ale to się wiąże z bardzo wysokimi kosztami. Dlatego też to porozumienie jest 

istotne, a my ze swojej strony włożyliśmy tam pewien wkład finansowy, materialny,  

a pracownicy mojego Wydziału zajmują się zadaniami, zgłoszeniami oraz podejmują 

interwencję w czasie normalnego dnia pracy od poniedziałku do piątku w godzinach pracy. 

Poza godzinami pracy oraz w dni tzw. weekendowe wszystkie zgłoszenia są rejestrowane 

przez dyżurnego PSP, który przekazuje zainteresowanym samorządom, instytucjom oraz 

każdorazowo również pracownikom mojego Wydziału w razie możliwości czy potrzeby 

podjęcia istotnej decyzji. W roku minionym tych zdarzeń ważnych, wielkich, zagrażających 

bezpieczeństwu –  powiem wprost –  nie było, ponieważ  wydarzenie kryzysowe jest to 

wydarzenie, które swoim zasięgiem obejmuje ponad dwie gminy, może potencjalnie stworzyć 

czy wygenerować duże koszty materialne i społeczne i  przy dysponowaniu zasobem środków  

jednej gminy jest to niemożliwe do ogarnięcia, do zabezpieczenia, stąd też te wydarzenia, 

które sięgały 300  przypadków były często nawet humorystyczne, mianowicie ranny ptaszek 

czy mały kotek na drzewie, ale były też takie, które mogły spowodować potencjalne 

zagrożenie społeczne, zagrożenie życia czy zdrowia. Chodziło o watahy dzików.  Rok 2020 to 

również zwalczanie COVID-u i w tym zakresie nasz Wydział się oczywiście włączył.  Chodzi 

o transport środków potrzebnych do dezynfekcji i zabezpieczenia ludzi oraz przygotowania 

do uruchomienia tzw. miejsc kwarantannowych.  Myślę, że informacja jest na tyle obszerna, 

że państwo z tego tytułu mogą wysunąć jakieś wnioski czy ewentualnie zadać pytania, na 

które mógłbym odpowiedzieć”. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 339 / 21  

w sprawie informacji o realizacji zadań związanych z zarządzaniem kryzysowym w powiecie 

zawierciańskim w 2020 roku w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 17 głosach „za”.   

 

 

Ad.8.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. 

jednogłośnie, czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2021 rok.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 340 / 21  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 rok w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    
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Ad.9.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. jednogłośnie 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2025. Proponowane zmiany są 

odzwierciedleniem zmian wprowadzonych do budżetu powiatu uchwałą, przyjętą przez Radę 

Powiatu w poprzednim punkcie porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 341 / 21  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021 – 2025 w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

 

 

Ad.10.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. jednogłośnie 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na 

nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 3 lat. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez Szpital Powiatowy w Zawierciu 

z tym samym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego mieszczącego się  

w budynku zlokalizowanym przy ul. Powstańców Śląskich 8 w Zawierciu z przeznaczeniem 

na prowadzenie ogólnodostępnej apteki. „Apteka Centrum sp. z o.o." jest wieloletnim 

najemcą przedmiotowego lokalu. Obowiązująca umowa najmu wygasa w dniu 31 maja 2021 

roku. Zgodnie z art. 12 pkt 8 lit. „a” ustawy o samorządzie powiatowym jeżeli po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejną umowę, przedmiotem której jest 

ta sama nieruchomość, wymagana jest uchwała organu stanowiącego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 342 / 21  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci 

lokalu użytkowego na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w 

Zawierciu na okres 3 lat w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

 

  

Ad.11.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. jednogłośnie 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej znajdującej się  

w powiatowym zasobie nieruchomości. 

Przedmiotowa nieruchomość do dnia 20 października 2020 roku znajdowała się w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół Ekonomicznych w Zawierciu. Jest obciążona służebnością przejazdu 

i przechodu na rzecz właściciela sąsiedniej działki, który złożył wniosek w sprawie jej zakupu 

w trybie bezprzetargowym. W uzgodnieniu z dyrekcją szkoły ustalono, że nieruchomość ta 

jest zbędna do realizacji statutowych zadań szkoły i może zostać przeznaczona do sprzedaży. 
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Po przeprowadzeniu wnikliwej analizy stanu prawnego nieruchomości  i rozpatrzeniu 

możliwych sposobów jej zbycia Zarząd Powiatu wyraził wolę jej sprzedaży w formie ustnego 

przetargu nieograniczonego. Zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami i 

zasadami gospodarowania mieniem powiatu zawierciańskiego sprzedaż nieruchomości 

wymaga zgody organu stanowionego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXI / 343 / 21  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej znajdującej się  

w powiatowym zasobie nieruchomości w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  

przyjęty przy 16 głosach „za” i 2 głosach wstrzymujących się”.    

 

 

Ad.12.) 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Dorota Pytlik poinformowała, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 kwietnia br. jednogłośnie, czyli przy 5 głosach 

„za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji  

i Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Zawierciańskiego na lata 2021 – 2026. 

Dokument ten zawiera koncepcję działań, zmierzających do utworzenia efektywnego systemu 

rozpoznawania i profilaktyki zagrożeń społecznych w powiecie zawierciańskim oraz budowy 

lokalnego systemu skutecznej pomocy służącego mieszkańcom powiatu. Stanowi kontynuację 

działań zapisanych w strategii, która obowiązywała w latach 2011-2020 oraz wpisuje się  

w priorytety i cele Strategii Polityki Społecznej Województwa Śląskiego na lata 2020-2030, 

przyjętej prze Sejmik Województwa Śląskiego w listopadzie 2020 roku. Misja Strategii na 

lata 2021 – 2026 została określona jako: Powiat Zawierciański regionem przyjaznym 

mieszkańcom, realizującym politykę społeczną odpowiadającą na potrzeby lokalne. 

Wskazano w niej 6 priorytetów strategicznych ukierunkowanych na rozwiązania systemowe 

mające na celu poprawę sytuacji życiowej, zawodowej, zdrowotnej, edukacyjnej i społecznej 

mieszkańców powiatu, ochronę porządku publicznego i bezpieczeństwa mieszkańców, 

kompleksowe wspieranie dziecka i rodziny, wdrożenie polityki pełnego zatrudnienia oraz 

rozwój przedsiębiorczości mieszkańców powiatu, poprawę dostępności mieszkańców, w tym 

osób ze specjalnymi potrzebami, do instytucji i urzędów, infrastruktury kultury, sportu  

i rekreacji. W pracach nad opracowaniem Strategii uczestniczyli przedstawiciele samorządu 

lokalnego na poziomie powiatu oraz wszystkich gmin wchodzących w jego skład, 

przedstawiciele środowisk pomocy społecznej, ochrony zdrowia, edukacji, rynku pracy, 

bezpieczeństwa publicznego oraz szeroko rozumiana społeczność lokalna, która aktywnie 

uczestniczyła w diagnozie stanu poszczególnych obszarów oraz w wyznaczeniu 

priorytetowych kierunków działań. Zapisy strategii odzwierciadlają potrzeby i problemy 

zgłoszone przez mieszkańców oraz zdiagnozowane przez lokalne służby i instytucje. Strategia 

zawiera prepozycje rozwiązań zarówno władz lokalnych, jak i samych mieszkańców, którzy 

dostrzegają problemy i zjawiska społeczne i proponują konkretne, realne rozwiązania.  

Konsultacje społeczne w przedmiocie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Powiatu Zawierciańskiego na lata 2021-2026 przeprowadzono  

w terminie od dnia 31 marca  do 5 kwietnia 2021 roku. Konsultacje zostały przeprowadzone  

w formie zapytania ankietowego. Zarząd Powiatu Zawierciańskiego przyjął informacje  

o wynikach konsultacji społecznych w dniu 14 kwietnia 2021 roku. W trakcie konsultacji nie 

zgłoszono uwag i opinii do konsultowanego dokumentu. 
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Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 344 / 21  

w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu 

Zawierciańskiego na lata 2021 – 2026, w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.        

 

  

Ad.13.) 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Dorota Pytlik poinformowała, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 kwietnia br. jednogłośnie, czyli przy 5 głosach 

„za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

statutu samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu. 

Sporządzenie tekstu jednolitego ma na celu ułatwienie posługiwania się tekstem aktu 

prawnego, w którym dokonano wielu zmian.   Statut Szpitala Powiatowego w Zawierciu 

został nadany Uchwałą Nr XL/333/17 Rady Powiatu Zawierciańskiego z dnia 18 lipca 2017 

roku. Tekst jednolity ogłoszony w obwieszczeniu stanowiącym załącznik do przedmiotowej 

uchwały uwzględnia 31 zmian do statutu szpitala wprowadzonych stosownymi uchwałami 

Rady Powiatu podjętymi w okresie od 28 grudnia 2017 roku do 25 marca 2021 roku. Zgodnie 

z obowiązującymi przepisami prawa obwieszczenie w sprawie ogłoszenia teksu jednolitego 

statutu Szpitala Powiatowego w Zawierciu podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Śląskiego.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 345 / 21  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego statutu samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej Szpitala Powiatowego w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego  głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.        

 

 

Ad.14.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. jednogłośnie 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na 

nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 3 lat. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez Szpital Powiatowy w Zawierciu 

z tym samym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego mieszczącego się  

w budynku zlokalizowanym przy ul. Powstańców Śląskich 8 w Zawierciu z przeznaczeniem 

na prowadzenie pracowni protetycznej. Przedmiotowy lokal jest użytkowany przez 

dotychczasowych najemców od wielu lat. Obowiązująca umowa najmu wygasa w dniu  

30 maja 2021 roku. Zgodnie z art. 12 pkt 8 lit. „a” ustawy o samorządzie powiatowym jeżeli 

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejną umowę, 

przedmiotem której jest ta sama nieruchomość, wymagana jest uchwała organu stanowiącego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 346 / 21 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci 

lokalu użytkowego na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego  
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w Zawierciu na okres 3 lat, w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.        

 

 

Ad.15.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

przedstawił opinie Komisji do projektów uchwał ujętych w punktach od 15 do 18 porządku 

obrad. Członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br. jednogłośnie czyli przy  

4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekty uchwał w sprawie przekazania do realizacji 

Gminie Łazy zarządzania drogami powiatowymi polegającego na pełnieniu funkcji inwestora 

w zakresie koniecznym do realizacji zadań polegających na uzupełnieniu dróg powiatowych: 

− Nr 1734 S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy 1 Maja w Rokitnie Szlacheckim; 

− Nr 1717 S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy w Chruszczobrodzie-Piaski; 

− Nr 1717 S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy Adama Mickiewicza w Chruszczobrodzie; 

− Nr 1733 S o ciąg pieszy biegnący na odcinku od ul. Grabowskiej w Niegowoniczkach do 

ul. Szkolnej w Grabowej. 

Ze względu na chęć wykonania wskazanych wyżej zadań przy drogach powiatowych na 

swoim obszarze gmina Łazy zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o przekazanie 

zarządzania tymi drogami w zakresie pozwalającym na ich realizację. Uchwały nie rodzą 

konsekwencji finansowych dla budżetu powiatu.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 347 / 21  

w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy zarządzania drogą powiatową polegającego 

na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie koniecznym do realizacji zadania polegającego na 

uzupełnieniu drogi powiatowej nr 1734S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy 1 Maja  

w Rokitnie Szlacheckim, w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.  

  

 

Ad.16.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 348 / 21  

w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy zarządzania drogą powiatową polegającego 

na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie koniecznym do realizacji zadania polegającego na 

uzupełnieniu drogi powiatowej nr 1717 S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy w 

Chruszczobrodzie-Piaski, w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.  

   

  

Ad.17.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 349 / 21  

w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy zarządzania drogą powiatową polegającego 

na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie koniecznym do realizacji zadania polegającego na 

uzupełnieniu drogi powiatowej nr 1717 S o ciąg pieszy biegnący wzdłuż ulicy Adama 

Mickiewicza w Chruszczobrodzie, w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty 

jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.  
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Ad.18.) 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXXII / 350 / 21  

w sprawie przekazania do realizacji Gminie Łazy zarządzania drogą powiatową polegającego 

na pełnieniu funkcji inwestora w zakresie koniecznym do realizacji zadania polegającego na 

uzupełnieniu drogi powiatowej nr 1733 S o ciąg pieszy biegnący na odcinku od ul. 

Grabowskiej w Niegowoniczkach do ul. Szkolnej w Grabowej, w wyniku przeprowadzonego  

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.  

 

 

Ad.19.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przedstawiła informację o pracy między 

sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

− w dniu 21 kwietnia br. Szpital Powiatowy w Zawierciu przekazał informację o  bieżącym 

funkcjonowaniu placówki. Informacja została omówiona na posiedzeniu Komisji Zdrowia 

i Pomocy Społecznej oraz przekazana do wiadomości wszystkich radnych;    

− w dniu 28 kwietnia br. Departament Ochrony Zabytków Ministerstwa Kultury, 

Dziedzictwa Narodowego i Sportu przekazał informację o udzieleniu w 2021 roku Parafii 

pod wezwaniem Świętych Apostołów Piotra i Pawła w Zawierciu dotacji w wysokości  

90.000 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Zawiercie, kościół pod wezwaniem 

świętych apostołów Piotra i Pawła (1896-1903) - renowacja witraży. Zgodnie  

z oświadczeniem beneficjenta całkowity koszt realizacji tego zadania wyniesie 

204.218,28 zł. Dofinansowanie to jest realizowane w ramach programu Ochrona 

zabytków. 

 

 

Ad.20.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że: 

− w okresie od poprzedniej sesji radni nie składali  interpelacji i zapytań; 

− w dniu 31 marca br. wpłynęła odpowiedź na zapytanie radnego Karola Hadrycha z dnia 

18 marca br. w sprawie budowy stacji bazowej telefonii komórkowej w Porębie przy  

ul. Krawieckiej 21 przygotowana przez Wydział Architektury  tutejszego Starostwa, który 

prowadził postępowanie w przedmiotowej sprawie.  

− w dniu 8 kwietnia br. wpłynęła odpowiedź Wydziału Dróg Powiatowych na interpelację 

w sprawie modernizacji drogi powiatowej w miejscowości Kidów, złożoną przez Barbarę 

Laskowską na poprzedniej sesji Rady Powiatu.  

Treść odpowiedzi  jest dostępna w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Starostwa. Została również zamieszczona na tablicy ogłoszeń przy Biurze Rady 

Powiatu.   

 

Grzegorz Piłka (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja tak jeszcze o tych drogach. W związku z tym, że mieliśmy troszeczkę gminy Łazy, ale bez 

finansowania, więc tutaj chciałbym  jeszcze dwa tematy poruszyć, dwie interpelacje.  Jedna 

interpretacja to jest ponowne nawiązanie do remontu drogi powiatowej w miejscowości 

Skałbania, a dokładnie o wymianie tej nakładki asfaltowej o długości około 200 m. Musimy 
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pamiętać, że ta droga łączy ze sobą województwo śląskie z województwem małopolskim,  

a  jej rzeczywiście fatalny stan techniczny wpływa niekorzystnie na wizerunek naszego 

powiatu. Wiem z informacji, które uzyskałem tutaj w czasie sesji bezpośrednio  od  sołtysa ze  

Skałbanii,  ze tam jest aktualnie chyba prowadzony remont ubytków. Bardzo często się 

skarżą, że te ubytki dosyć szybko zostają po prostu wypłukane przez deszcz.  

Natomiast drugie moje  zapytanie  dotyczy aktualnego stanu działań związanych   

z wykonaniem  brakującej części chodnika  przy ul. Szlacheckiej w Rokitnie Szlacheckim  

w rejonie skrzyżowania. Pan Starosta pamięta ten fragment, gdzie chodziła  

o wywłaszczenie i porozumienie się ewentualnie z właścicielem tej działki, na którą ten 

planowany chodnik wchodzi. Moje pytanie jest takie: na jakim etapie znajduje się aktualnie ta 

realizacja bądź rozmowy. Właściciel, z którym rozmawiałem mówi, że umarło to troszeczkę 

naturalną śmiercią, jest otwarty na dalsze rozmowy ewentualnie jakieś uzgodnienia  

i chciałbym takie informacje uzyskać. Interpelację i to zapytanie  za chwilkę prześlę 

bezpośrednio pocztą elektroniczną Dziękuję bardzo”. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przypomniała, że zgodnie z przepisami 

ustawy o samorządzie powiatowym interpelacje i zapytania należy składać w formie 

pisemnej. 

  

 

Ad.21.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przypomniała, że w dniu 30 kwietnia br. 

upływa termin  składania oświadczeń o stanie majątkowym za 2020 rok.  

 

Mariusz Piotrowski (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja mam w sumie dwa wolne wnioski. Chciałbym złożyć taki wniosek, żeby następna sesja 

już się odbyła sposób tradycyjny, ponieważ sytuacja epidemiologiczna widzimy, że się 

poprawia, szczepienia idą w dobrym kierunku, w dobrej ilości, tak że może na próbę, na 

początek samą sesję, a Komisje jeszcze online. To jeden z moich wniosków, a drugi to 

zastanawiam się, czy nie byłoby dobrym pomysłem założenia wszystkim radnym maili 

typowo powiatowych do kontaktów w sprawach, którymi powinien zajmować się radny   

czyli do kontaktów z ewentualnymi posłami, radnymi sejmiku wojewódzkiego, z powiatem, 

żeby ta stopka była jak być powinna, żeby ten mail był wiadomy od kogo, kto go wysyła. 

Może to będzie dobry kierunek”.    

 

Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu):  

 

„W trakcie trwania naszej sesji otrzymałem od dyrektora szpitala informację, że jeszcze 

mamy wolne miejsca do  szczepienia w punkcie szczepień powszechnych. Dlatego prosiłbym 

państwa radnych  o rozpropagowanie takiej  wiadomości wśród mieszkańców ze swoich 

regionów czy miejscowości. Szczegóły techniczne jak się zapisać będą zaraz udostępnione na 

stronie Starostwa i stronie szpitala. Uzyskałem taką informację z prośbą o przekazanie, 

przekazuję państwu. Myślę, że szybko zapełnimy te miejsca, natomiast przekazuję je, że 

jeszcze mamy”.    
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Ad.22.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu  

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska zamknęła obrady XXXII sesji Rady 

Powiatu Zawierciańskiego.   

  

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 13.30. 

 

Protokół sporządziła:          Przewodnicząca Rady Powiatu   

   /-/ Anna Bryła                       /-/ Barbara Laskowska   


